

BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

DEMANDE DE CERTIFICAT D'AUTORISATION POUR LA DÉMOLITION D'UN BÂTIMENT

APPLICATION FOR A CERTIFICATE OF AUTHORIZATION TO DEMOLISH A BUILDING

26, Manresa

26 Manresa

MODIFICATION DU LIEU DE LA TENUE DE RÉUNION

MODIFICATION OF MEETING LOCATION

AVIS PUBLIC est donné que la rencontre du Comité de démolition du **mardi 24 janvier 2023 à 17 h** pour la démolition du bâtiment situé au **26, Manresa**, annoncé par avis public le 11 janvier 2023, se tiendra au lieu suivant :

PUBLIC NOTICE is given that the meeting of the Demolition Committee of **Tuesday, January 24, 2023, at 5 p.m.** for the demolition of the immovable located at **26 Manresa**, published by public notice on January 11, 2023, will be held at:

- Annexe Herb Linder au 303, boulevard Beaconsfield (porte côté stationnement).
- Herb Linder Annex at 303, Beaconsfield Boulevard (door on parking side).

Pour toute information, veuillez communiquer avec le Service de l'aménagement urbain et de la patrouille municipale au 514 428-4430.

Information may be obtained from the Department of Urban Planning and Municipal Patrol at 514 428-4430.

Donné à Beaconsfield, le 20 janvier 2023.

Given at Beaconsfield, on January 20, 2023.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs

